
Závěry schůze Předsednictva PPPPP 
 ze dne 4. prosince 1996  

 
 

1. Byl potvrzen termín vánoční besídky (19. 12. 1996) i místo konání - hospoda „U Starého 
pivovaru“ v Braníku. Distribuce lístků byla již zahájena. 
 
2. Do Předsednictva PPPPP byli kooptováni noví členové - A. K. K. K. za Čornuju sotňu,      
F. G. jako Zástupce podnáčelníka za 2. ročník a M. H. jako Podnáčelník za 1. ročník. Jejich 
představení proběhne na zmíněné oslavě. Zároveň se Předsednictvo usneslo na změně statutu 
Pivního skauta. Tato funkce bude chápána spíše jako slavnostní a od tohoto pojetí se budou 
odvíjet i změny v kompetencích příslušné osoby. 
 
3. PPPPP bude registrována jako občanské sdružení. O tento historický krok v dějinách 
organizace se značnou měrou zasloužil Zástupce podnáčelníka pro 2. ročník, který zároveň 
předložil právní komisi k posouzení návrh stanov PPPPP. Tento byl podle platných právních 
norem upraven a Předsednictvo určilo vlastní komisi pro dopracování stanov. 
 
4. Kvůli opakovanému neplacení příspěvků, případně systematickému sabotování akcí PPPPP 
(bulačství), rozhodlo Předsednictvo o vyloučení těchto členů: M. Sýkory, P. Pecha,                
P. Kučerové a B. Prajzové.  
 
5. Podmínka z důvodu nízké aktivity nebo občasného neplacení příspěvků byla udělena:        
R. Georgijevovi, J. Markovi a M. Fliegerovi. 
 
6. Předsednictvo rozhodlo o udělení zvláštního poděkování, spojeného s drobnou pozorností, 
slečnám, které vypracovaly trofeje pro Pijana a Pijanku roku, a právnímu specialistovi, za 
rady ohledně stanov. Finanční prostředky poskytne pokladna PPPPP. 
 
7. Všichni účastníci budou vyzváni, aby na vánoční besídku přinesli 2 dárky, vánoční 
stromek zajistí Boban Novotný. 
 
8. Do 19. 12. 1996 bude připraveno letošní třetí číslo Bylténu. Redakcí pivního kalendáře, 
jehož první část bude v tomto čísle otištěna, byli pověřeni A. K. K. K., Majkl Řezáč, J. Šuma 
a T. Pavlíček. 
 
9. Výběru materiálů pro fotokroniku se ujali A. K. K. K., J. Šuma, Náčelník a T. Pavlíček.    
Na vánoční besídce bude účastníkům připomenuta žádost o dodání fotografií, které mají 
doma. Uzávěrka sbíraní materiálů byla prodloužena do příští schůze Předsednictva. 
 
10. Kvůli neočekávaným problémům se sestavováním novoročního přání byli do akce 
„Novoročenky“ zapojeni i Boban Novotný a M. Černý. 
 
11. Na vánoční besídce budou uděleny pochvaly „Za vynikající práci“ J. Chodějovskému a    
M. Řezáčovi. Důvody viz Byltén 2 a svědectví účastníků inspekční cesty do Arnoštova.  
 
12. Příští schůze Předsednictva proběhne 8. 1. 1997 v 1700 „U Karla IV.“ na Výtoni.  


